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В статье исследованы особенности работы с носителями цифровых следов, связанные с назначением компьютерных экспер-
тиз при расследовании преступлений, в том числе в сфере информационно-коммуникационных технологий. Проанализированы 
особенности вынесения постановления о назначении судебной компьютерной экспертизы. Рассмотрены отдельные требования 
к вопросам, подлежащим разрешению экспертом. Указаны ошибки, допускаемые на стадии изъятия объектов исследования, вы-
несения постановления о назначении судебной компьютерной экспертизы, а также при оценке выводов эксперта.
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The article studies peculiarities of work with digital trace carriers related to the commissioning of computer examinations in the 
investigation of crimes, inter alia, in the sphere of information and communication technologies. The authors analyze peculiarities 
of issue of an order on the commissioning of a forensic computer examination. Separate requirements for the issues to be solved by 
an expert are reviewed. The article points out the mistakes made at the stage of withdrawal of objects of study, issue of an order on 
the commissioning of a forensic computer examination and evaluation of expert's conclusions.
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